
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 26. 11. 2020 

Místo:  videokonferenčně 

Čas jednání: 17:00 – 20:05 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Jan Krkoška, Pavel Rochovanský 

Omluveni: Monika Chromá, Petr Šíma 

Hosté: Filip Šuman 

Sekretariát: Pavel Brückner, Michal Havelka, Petr Plodík 

Zapisovatel:  Michal Havelka 

Ověřovatel: Bedřich Chromek 

 
Program jednání: 

 

1) Úvod, přivítání 

2) Disciplinární řízení 2461-2467/2020 

3) Zpráva z jednání regionálních sekretářů 

4) Zpráva z jednání VV ČF 

5) Informace ze sekretariátu 

6) Materiály z regionálních komisí 

7) Čerpání rozpočtu 2020 

8) Různé 

 
 

Ad 1) Hejtman Petr Galasovský zahájil jednání VV, omluvil z jednání Moniku Chromou a Petra Šímu a 

přivítal hosta jednání, kterým byl prezident ČF Filip Šuman. Ověřovatelem zápisu zvolen Bedřich Chromek. 

Petr Galasovský navrhl doplnění programu jednání, a to přidání bodu 2, týkajícího se disciplinárních řízení. 

 

Ad 2) Petr Galasovský krátce seznámil ostatní členy VV s výsledky proběhlých disciplinárních řízení 2461-

2467 ze zápasu Regionální ligy. Členové VV diskutovali jednak samotné řízení a jeho průběh, ale také jeho 

dopad na danou soutěž i na region jako celek. Dále zbylí členové vyjádřili názor, že nevidí jako vhodné, aby 

Pavel Rochovanský, neboť byl jednou z potrestaných osob, nadále zastával pozici předsedy Ligové komise. 

Pavel Rochovanský se tak po diskusi na toto téma rozhodl na pozici předsedy Ligové komise rezignovat. 

 

Petr Galasovský následně navrhl jmenovat předsedou Ligové komise Jana Krkošku, který s nominací 

projevil souhlas. Vzhledem ke vzdálené formě jednání se VV na svém příštím prezenčním zasedání k tomuto 

bodu ještě pravděpodobně vrátí. 

Usnesení: 

− VV bere na vědomí zprávu o proběhlých disciplinárních řízeních. 

− VV bere na vědomí odstoupení Pavla Rochovanského z pozice předsedy LK. 

− VV jmenuje Jana Krkošku předsedou Ligové komise. 

Ad 3) Petr Plodík informoval o hlavních bodech z jednání regionálních sekretářů, kterého se účastnili 

manažeři regionů, a které proběhlo telekonferenčně: 



 

 

− Ekonomika – diskuse k rozpočtu roku 2021; 

− NSA – Můj klub + Rejstřík sportu – nové znění programu Můj Klub, který vypsala Národní sportovní 

agentura; průběžně se s oddíly řeší chybějící údaje v Rejstříku; 

− Oblast ligových soutěží a rozhodčích – aktuální situace ohledně COVID-19 a obnovení Livesport 

Superligy; Podmínky činnosti rozhodčích a delegátů; 

− Marketing a medializace – práce se značkou ČF, sociální sítě a komunikace na nich; 

Ad 4) Zpráva z jednání VV ČF – Petr Galasovský informoval o hlavních bodech: 

− Koncepce rozvoje a řízení ligových soutěží; 

− Počty účastníků ligových soutěží v příští sezóně 

− Dopady COVID-19; 

− Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF; 

− Ekonomika a rozpočet 2021; 

Ad 5) Informace ze sekretariátu – Petr Plodík informoval o hlavních informacích ze sekretariátu: 

− Listopadový provoz sekretariátu částečně v režimu home-office; 

− V prosinci budou zaměstnanci sekretariátu plně k dispozici pro případ restartu soutěží; 

− Regionální sekretariát je v kontaktu s oddíly zelené skupiny PP3. Aktuálně je s nimi finalizováno 

zaslání všech potřených dokumentů a vypracování individuálních rozvojových plánů. 

− Dále byla diskutována rozvojová aktivita v Tišnově – Petr Plodík informoval členy VV, že byla 

navázána spolupráce se školou, bohužel nebyla díky epidemii COVID-19 možnost v této aktivitě 

nadále pokračovat a čeká se na ukončení protiepidemických opatření. 

Ad 6) Materiály z regionálních komisí: 

− DK – Petr Plodík informoval, že kromě výše zmíněného případu DK další případy neřešila. 

− LK – Pavel Brückner informoval o přípravě podkladů pro restart soutěží; budou finalizovány 

v následujícím týdnu. Členové VV i prezident ČF ocenili velmi kvalitní přípravu a zpracování 

předložených materiálů, doporučili pouze drobné úpravy v termínových listinách vzhledem k již 

určeným turnajům. Filip Šuman, Jan Krkoška a Bedřich Chromek zdůraznili nutnost včasného 

zaslání a zveřejnění podkladů pro obnovení regionálních soutěží. Petr Galasovský upozornil, že 

změnu termínů jednotlivých turnajů může provést LK, resp. regionální sekretariát jako řídící orgány 

soutěže, případnou změnu systému soutěže však musí dle Soutěžního řádu nejdříve schválit VV. 

− KRD – Petr Galasovský a Michal Havelka informovali o jednání KRD – došlo k úpravám listin 

rozhodčích, kteří nesplnili podmínky pro zařazení na Nejvyšší regionální listinu. Dále seznámili členy 

VV o probíhajícím vzdělávání rozhodčích formou webinářů a o plánovaném spuštění kvízu pro 

rozhodčí. Petr Galasovský dále informoval, že na posledním jednání KRD odstoupil z pozice člena 

komise Pavel Rochovanský a požádal o jmenování nového člena KRD, Lukáše Strnada, který dříve 

působil jako celostátní delegát. 

− Jiné regionální komise se v období mezi zasedáními VV nesešly. 

− Sekretář LK Pavel Brückner dále upozornil na nutnost rozhodnutí o výsledku utkání, kterého se týká 

disciplinární rozhodnutí. Členové VV se dohodli, že formální způsob rozhodnutí projednají a vyřeší 

do příštího zasedání VV. 

 

Usnesení: 

− VV bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých komisí. 

− VV bere na vědomí odstoupení Pavla Rochovanského z pozice člena KRD. 



 

 

− VV jmenuje členem KRD Lukáše Strnada. 

Ad 7) Čerpání rozpočtu 2020 

− Petr Plodík opět informoval členy VV o aktuálním čerpání rozpočtu a také veškerých dopadech 

pandemie koronaviru do rozpočtu regionu. Dle předpokladů zbývají nevyčerpané finance. Z větších 

investic ještě dojde, v návaznosti na usnesení KVH, k nákupu fotobuňky pro testování hráčů, která 

bude k dispozici pro zapůjčení oddílům. V případě příznivé ceny VV zváží nákup 2 ks těchto zařízení. 

 

Usnesení: 

− VV bere na vědomí informace o čerpání regionálního rozpočtu. 

− VV ukládá manažerovi regionu zajistit do příštího jednání VV varianty a cenové nabídky na tato zařízení. 

Ad 8) Různé 

− Krajská valná hromada – členové VV diskutovali o vhodném místě a termínu konání příští Krajské 

valné hromady partnerských krajů JM a ZL. 

− Příští jednání VV proběhne v prosinci dle dohody členů VV v návaznosti na vládní opatření a 

případný restart soutěží. 

− Jednání VV v roce 2021 proběhnou dle schváleného harmonogramu, tj. vždy druhé úterý v měsíci. 

 

Usnesení: 

− VV schvaluje termín konání příští KVH na středu 12. 5. 2021. Místem konání bude Zlín. 

− VV ukládá manažerovi regionu zveřejnit termíny příštích jednání na webových stránkách. 

Petr Galasovský následně poděkoval prezidentovi ČF, členům RVV a sekretariátu za účast a za spolupráci 

a jednání ukončil. 

 

 
Termíny příštích jednání: prosinec 2020 dle domluvy členů VV; dále 12.I., 9.II., 9.III., 13.IV., 11.V.2021 


